
Protokół nr 3/2019 

z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 21 stycznia 2019 r. w godz. od 16:15 do 17:00 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach. 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1/   Bogdan Bezdziecki - przewodniczący Komisji 

2/   Wojciech Pająk – wiceprzewodniczący Komisji,, 

3/   Kamil Lauryn, 

4/   Jacek Niedźwiedzki, 

5/  Jacek Roszkowski 

6 

Nieobecny Członek Komisji: 

1/ Anna Maria Gawlińska 

2/ Marek Lech Zborowski-Weychman 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1/  Czesław Renkiewicz         -  Prezydent Miasta Suwałk, 

2/ Iwona Prelewicz-Ceran      - Naczelnik Wydziału Kultury, Turystyki i Promocji 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Bogdan Bezdziecki, który powitał zebranych i przypomniał,  

że porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami.  

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli jednogłośnie następujący porządek 

posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu  nr 2/2018 posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 3 grudnia  2018 r. 

2. Przyjęcie Planu pracy Komisji Kultury, Sportu i Turystyki na rok 2019. 

3. Zaopiniowanie „Planu obchodów świąt państwowych, wojskowych i rocznic 

historycznych w 2019 roku w Suwałkach”. 

4. Zaopiniowanie wniosków o przyznanie stypendiów i nagród Miasta Suwałki                     

w dziedzinie kultury. 

5. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu  nr 2/2018 posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 3 grudnia 2018 r. 

 

Przewodniczący Bogdan Bezdziecki zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu           

z poprzedniego posiedzenia. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego stwierdził, 

że protokół nr 2/2018 posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej  

w Suwałkach z dnia 3 grudnia 2018 r.  został przyjęty przez aklamację. 



Ad pkt. 2 

 Przyjęcie Planu pracy Komisji Kultury, Sportu i Turystyki na rok 2019. 

Plan pracy  stanowi załącznik nr 2. 

 

Przewodniczący Bogdan Bezdziecki - przypomniał, że projekt Planu pracy został przesłany 

radnym wraz z materiałami. 

Radny Wojciech Pająk –zwrócił uwagę na brak tematu dotyczącego turystyki zarówno              

w planie pracy komisji jak również w planie pracy Rady Miejskiej. 

Prezydent Miasta Suwałk Czesław Renkiewicz poinformował, że z reguły sprawozdanie            

z sezonu turystycznego przedstawiane jest pod koniec roku kalendarzowego – najczęściej           

w miesiącu listopadzie.  Stwierdził również, że  zauważalna jest poprawa w działalności 

Centrum Informacji Turystycznej i na dzień dzisiejszy Samorząd nie ma uwag w tym temacie. 

CIT posiada bogatą ofertę gadżetów, pamiątek promujących Suwałki;  

Radny Wojciech Pająk podkreślił, że w projekcie planu pracy brak jest również opracowania 

dotyczącego strategii  promocji Miasta Suwałki. 

Naczelnik WK, T i P Iwona D. Prelewicz-Ceran potwierdziła, że nie ma opracowanego planu  

działania w sferze kultury i turystyki na rok 2019. Zwróciła się z prośbą do radnych o pomoc  i 

sugestie w tej kwestii. Oferty konkursowe – prawie nieróżniące się  składane są co roku przez 

te same podmioty. Poinformowała również, że  został złożony wniosek o pół roczny staż w 

Urzędzie Miejskim w Wydziale Kultury, Sportu i Turystyki przez praktykantkę z Francji. Staż 

ten  nie miałby konsekwencji finansowych dla Urzędu. 

Prezydent Miasta Suwałk Czesław Renkiewicz zaproponował, aby w miesiącu maju br. do 

planu pracy komisji włączyć temat : „Informacja z realizacji strategii promocji Miasta Suwałki 

na lata 2016-2020”. 

Przewodniczący Bogdan Bezdziecki zwrócił uwagę, że przedstawiony projekt planu pracy 

jest ubogi; oprócz turystyki brak jest również tematów dotyczących sportu. Zaproponował aby  

w miesiącu marcu do planu pracy wprowadzić dodatkowy punkt dotyczący działalności 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Suwałkach. 

Prezydent Miasta Czesław Renkiewicz zaproponował, aby informację o działalności OSiR-u 

rozszerzyć o punkt dot. rankingu rywalizacji sportowej młodzieży w Mieście Suwałki. 

Przewodniczący Bogdan Bezdziecki poinformował, że plan pracy w każdej chwili może być 

uzupełniony. 

Radny Wojciech Pająk – w imieniu radnego Marka L. Zborowskiego-Weychmana zapytał       

o zgłoszoną interpelacje dot. nagród i stypendiów dla dzieci uzdolnionych artystycznie. 

Prezydent Miasta Czesław Renkiewicz odpowiedział, że w  dniu dzisiejszym wysłana została 

odpowiedź na interpelację radnego Marka L. Zborowskiego-Weychmana. Poinformował, że 

stypendia i nagrody w dziedzinie kultury są również przyznawane dzieciom i młodzieży 

artystycznie uzdolnionej. Nadmienił również, że jest to temat otwarty, do dyskusji i współpracy. 

Iwona D. Ceran – Prelewicz poinformowała, że do końca marca br. zostaną przygotowane 

propozycje „za” i „przeciw” modyfikacji obowiązującego regulaminu; opracowany projekt 

będzie przedstawiony  na  posiedzeniu Komisji Kultury, Sportu i Turystyki do dyskusji. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli więcej uwag . 



Głosowanie nad projektem Planu pracy Komisji na 2019 rok: 

za pozytywną opinią głosowało -    6  radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Bogdan Bezdziecki stwierdził, że Plan pracy Komisji Kultury, Sportu   i Turystyki na rok 2019. 

został jednogłośnie przyjęty wraz ze zgłoszonymi przez Prezydenta Miasta Suwałk                         

i Radnych  tematami.  

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie „Planu obchodów świąt państwowych, wojskowych i rocznic 

historycznych w 2019 roku w Suwałkach”. 

Informacja  stanowi załącznik nr 3. 

Przewodniczący  Bogdan Bezdziecki poinformował, że Plan obchodów świąt państwowych, 

wojskowych i rocznic historycznych w 2019 r. w Suwałkach został przesłany radnym wraz          

z materiałami. 

Prezydent Miasta Czesław Renkiewicz poinformował, że przedstawiony harmonogram nie 

jest uzgodniony z przedstawicielami wojska i policji; z wojskiem nie żadnego kontaktu, 

wszelkie pisma skierowane do tej instytucji pozostają bez odpowiedzi .  Biorąc powyższe pod 

uwagę trudno stwierdzić, czy zaproponowane imprezy w planie obchodów świąt odbędą się       

z  asystą służb mundurowych. 

Poinformował również,  że do przedstawionego planu obchodów świąt państwowych, 

wojskowych i rocznic historycznych w 2019 roku wprowadzony zostanie dodatkowy punkt dot. 

obchodów 30-lecia demokratycznych wyborów 4 czerwca 1989 r.; nie ma jeszcze ostatecznej 

koncepcji, ale wydarzenie to należy uwzględnić w tym dokumencie. 

Więcej uwag nie wniesiono. 

Głosowanie nad projektem „Planu obchodów świąt państwowych, wojskowych i rocznic 

historycznych w 2019 roku w Suwałkach”: 

za pozytywną opinią głosowało -    6  radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Bogdan Bezdziecki stwierdził, że „Planu obchodów świąt państwowych, wojskowych                    

i rocznic historycznych w 2019 roku w Suwałkach” rozszerzony o punkt zaproponowany przez 

Prezydenta Miasta został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie wniosków o przyznanie stypendiów i nagród Miasta Suwałki                             

w dziedzinie kultury. 

Protokół z posiedzenia Komisji Stypendialnej/Kapituły Nagród Miasta Suwałki oraz  wnioski    

o przyznanie stypendiów i nagród  stanowi załącznik nr 4. 



Przewodniczący  Bogdan Bezdziecki poinformował, że Protokół z posiedzenia Komisji 

Stypendialnej/Kapituły Nagród Miasta Suwałki oraz zestawienie wniosków o przyznanie 

stypendiów oraz dorocznych nagród Miasta Suwałki na 2019 r. został przesłany radnym wraz          

z materiałami. 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby przedstawione wnioski o przyznanie dorocznych 

nagród Miasta Suwałki za 2018 rok oraz nagrody jubileuszowe w dziedzinie kultury –  w 

związku z pozytywnym zaopiniowaniem przez  Kapitułę i nie przekroczeniem kwoty 

przeznaczonej na ten cel – zostały poddane pod głosowanie w całości. 

Radny Wojciech Pająk zapytał, co z wnioskiem dot. „Beciaków”, który wpłynął 17 grudnia 

2019 r. a termin zgłoszenia wniosków upłynął 15 grudnia 2018 r. (sobota); w tym roku była to 

sobota pracująca, gdyż pracownicy Urzędu Miejskiego w tym dniu odpracowywali Wigilię tzn. 

24 grudnia 2018 r. 

Prezydent Miasta Suwałk Czesław Renkiewicz powiedział, że sprawę tę należy sprawdzić 

pod kątem prawnym; jeżeli okaże się, że wniosek spełnia przesłanki formalno-prawne nagroda 

może być  przyznana z rezerwy środków, która wynosi 10.000zł.- 

Członkowie Komisji nie wnieśli więcej uwag wobec czego przystąpiono do głosowania.  

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -     6 radnych, 

przeciw                                       -     0, 

wstrzymało się od głosu             -     0. 

 

Bogdan Bezdziecki stwierdził, że Wnioski o doroczne nagrody Miasta Suwałki za 2018 rok 

oraz nagrody jubileuszowe w dziedzinie kultury zostały jednogłośnie zaopiniowane 

pozytywnie. 

Wojciech Pająk nadmienił, że Komisja Stypendialna z 10 wniosków pozytywnie zaopiniowała 

3 wnioski, w związku z powyższym pod głosowanie powinny być poddane pozytywnie 

zaopiniowane wnioski. 

Bogdan Bezdziecki poddał pod głosowanie wnioski o przyznanie stypendium Miasta Suwałki 

na 2019 rok osobom zajmującym się twórczością artystyczną, tworzeniem, upowszechnianiem 

kultury oraz opieką nad zabytkami : 

1, Grzegorz Bogdan : „Praczki z Wesołej” musical o mieście nad Czarna Hańczą  - 16.026 zł.- 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -     6 radnych, 

przeciw                                       -     0, 

wstrzymało się od głosu             -     0. 

 

2. Jan Czerniecki : Wydanie płyty zespołu SUSZ                                                     - 14.588 zł.- 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -     6 radnych, 

przeciw                                       -     0, 

wstrzymało się od głosu             -     0. 

 



3. Justyna Rekść-Raubo : Album „Letnia Filharmonia AUKSO”                             19.386 zł.- 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -     6 radnych, 

przeciw                                       -     0, 

wstrzymało się od głosu             -     0. 

 

Bogdan Bezdziecki stwierdził, że wnioski o przyznanie stypendium Miasta Suwałki na 2019 

rok osobom zajmującym się twórczością artystyczną, tworzeniem, upowszechnianiem kultury 

oraz opieką nad zabytkami  zostały jednogłośnie zaopiniowane pozytywnie. 

 

Ad pkt. 5 

Wolne wnioski. 

Bogdan Bezdziecki poinformował, że  Przewodniczący Rady Miejskiej w Suwałkach zwrócił 

się z prośba o rozważenie możliwości organizowania posiedzeń Komisji Kultury, Sportu                

i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach na terenie miejskich jednostek kultury, sportu                  

i turystyki; w związku z pismem poprosił członków Komisji o przedstawienie propozycji. 

Więcej wniosków nie stwierdzono. 

                                       

Bogdan Bezdziecki podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono.     

 

 

 

         

        Przewodniczący Komisji Kultury Sportu                           

                                                                                  i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach   

 

                    Bogdan Bezdziecki 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

Danuta Teresa Skucz 

Inspektor Biura Rady Miejskiej 

w Suwałkach 

 


